Festival Walk Tourist Privileges 又一城旅客尊享礼遇

<u>Accessories & Footwear/Fa</u> Brand品牌	Shop No.商号	Offer Content	优惠详情
45R	LG1-05	5% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九五折优惠。
Abercombie & Fitch	LG1-36	10% discount* on selected regular-priced items. *Except Fragrance, personal care, body care and candles. Please contact the staff for details.	惠顾正价指定货品可享九折+优惠。 *香水、个人护理品、身体护理品和蜡烛除外。详情请咨询店员。
AIGLE	L1-09	Enrolling to SILVER membership with single purchase of HK\$1,800 or above to enjoy 5%	
Alexandre Zouari	LG1-04	discount on regular-priced items. •Complimentary gift* with purchase of HK\$1,800 or above on regular-priced items.	惠顾满港币1,800或以上·成为银卡会员可享九五折优惠。 •惠顾正价货品满港币1,800元或以上,可获赠精美礼品乙件*。
Alexanure Zouari	101-04	Enjoy "Buy 2 get 1" free offer^ on selected signature hair accessories.	●惠顾精选发饰系列可享「买二送一」优惠A。
		Complimentary hair-styling service with any purchase of hair accessories.	•惠顾任何发饰可免费享用发型塑造服务。
		* While stock lasts	* 送完即止。
		^ Terms and conditions apply.^ Terms and conditions apply.	^ 受条款及细侧限制。
ANTEPRIMA	LG2-15	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。
ARTE Madrid	LG2-22	10% discount* on regular-priced jewellery items.	惠顾正价珠宝产品可享九折优惠*。
Ashworth	L1-06	*Except new series of products. 10% discount on regular-priced items.	*新系列产品除外。 惠顾正价货品可享九折优惠。
ATSURO TAYAMA	LG1-01B	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠
oa&sh	LG1-38	10% discount with single purchase of HK\$2,800 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币2,800元或以上、可享九折优惠。
Bauhaus	UG-10	Upon purchase of HK\$800 or above (after discounts) to receive a free Salad make up bag and a HK\$50 cash voucher.	凡惠顾消费满港币800(折实价) 或以上·可获赠 Salad 化妆袋乙个及 港币50 现金券。
BOSS	LG2-10	Complimentary local delivery service with single net purchase of HK\$4,000 or above.	单次购物净值满港币4,000元或以上,可享免费本地送货服务。
Brooks Brothers	LG2-61	HK\$300 discount* with net purchase of HK\$3,000 or above on any items in a single	单次惠顾任何货品满净价港币3,000元或以上,可享港币300元折扣优惠*。
		transaction.	*(公价货品除外。)
		*Except fixed-price items.	
Cath Kidston	L2-KIOSK J	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。
		10% discount upon purchasing any regular priced items (Shoes or Bags) in single transaction.	单笔交易购买任何正价商品(鞋或袋)可享九折优惠。
CHARLES & KEITH	LG1-28		丁の療出サウ、40v会学佐も丁七Q日会佐日丁井コゼ
Chow Sang Sang 周生生	LG2-49	5% discount on regular-priced gem set jewellery, 18K gold jewellery and 20% discount labour charge on gold jewellery.	正价镶嵌珠宝、18K金首饰九五折及足金饰品工费八折。 • 需登记成为周生生之友方可享有优惠。
· ,	1	Only registered as Chow Sang Sang Star Shopper is eligible for the offer.	宋
		Only applicable on regular-priced gem set jewellery, 18K gold jewellery and labour	• 不适用于指定款式、系列及品牌、详情请向店员查询。
		charge for gold jewellery.	• 不可与其他优惠同时使用。
		Not applicable on selected styles, collections and brands, please refer to shop staff for	● 不适用于易货。
		details. • Cannot be used in conjunction with other promotional offers.	订制饰品需于推广期内订制并完成交易方可享有优惠。 《伊惠丹多教及规则约束,有关优惠详结,请向庄昂李洵。
	1	Cannot be used in conjunction with other promotional offers. Not applicable on trade-in items.	休惠受条款及细则约束,有关优惠详情,请向店员查询。 揭生生珠宝金行有限公司将保留最终决定权。
		Personalized jewellery order must be made and completed within promotion period.	*优惠不适用于足金货品、铂金货品、手表、企业礼品及指定货品。
		Subject to terms and conditions. Please check with shop staff for details	优惠不适用于易货、不可与其他推广优惠或折扣同时使用及不可兑换现金或其他货品。
		Chow Sang Sang Jewellery Co., Ltd reserves the right to make the final and binding	
		decision.	
Chow Tai Fook	LG2-55	50% discount on Craftsmanship & Design fee of Pure Gold products.	凡购买足金类产品·手工设计费可享5折优惠。
周大福		Except purchase of Corporate gifts orders and other customer orders.	此优惠不适用于企业礼品客订及其他客户预订货品。
		This offer is not applicable to the purchase of pure gold nuggets.	此优惠不适用于购买金粒
Club Monaco	LG1-07	10% discount* with single purchase of HK\$3,800 or above on regular-priced items.	单次惠顾正价货品满港币3,800元或以上,可享九折优惠*。
		*Except fixed-price items.	* 定价货品除外。
COCKTAIL	LG1-02	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠
CROCS ECCO	L2-36 L2-08	10% discount on regular-priced footwear. 5% discount* on regular-priced footwear and leather bags.	惠顾正价鞋履可享九折优惠。 购买正价鞋履及皮革袋可享九五折*优惠。
1000	L2-06	* Except fixed-price, discounted, wallets, belts and shoes care items.	*公价、特价、饰物及鞋履护理用品除外。
Future Classics kapok	LG1-64	HK\$200 discount with purchase of HK\$2,500 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币2,500元或以上可享港币200元折扣优惠。
G2000	L1-40	5% discount with purchase of HK\$1,000 or above on selected regular-priced items.	惠顾正价货品满港币1,000元或以上,可享九五折优惠。
Giordano	L1-05	20% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享八折优惠。
giordano ladies	L1-11	10% discount on selected regular-priced items.	東顾正价货品可享力折优惠。
Global Timepieces	LG2-50	20% discount* on selected regular-priced items. *Except fixed-priced items.	惠顾指定正价货品可享八折优惠*。 *公价货品除外。
Her own words	L1-39	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠*。
	1	*Except fixed-price and discounted items.	* 公价及特价货品除外。
Hobbs	LG1-37	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。
i.t. blue block	LG2-30	12% discount with purchase of HK\$2,000 or above on selected regular-priced items.	●惠顾正价货品满港币2,000元或以上·可享八八折优惠。
		Extra 5% discount with purchase of HK\$2,000 or above on selected discounted items. Extra 5% discount with purchase of HK\$2,000 or above on selected discounted items.	- 惠願指定滅价货品满港市2,000元或以上・可享额外九五折优惠・
NITIAL	LG1-27	10% discount on regular-priced items.	正价货品九折优惠。
NTIQUE	UG-45	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠*。
	100.43	*Except fixed-price items.	*公价货品除外。
J. Lindeberg	LG2-20	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。
loy & Peace	UG-05	10% discount* on regular-priced items. *Except crossover collection, fixed-price, selected items and leather shoes care items.	惠顾正价货品可享九折优惠*。 *除联乘系列、固定价格、精选货品及皮鞋护理品除外。
kate spade new york	LG1-17	10% discount* on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠*。
		*Valid for handbag, small leather goods and apparels. Except fashion.	*适用于手提包、小皮革制品和配饰‧时装除外。
KINJI	LG2-60	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。
Kipling	L1-35	• 10% discount on regular-priced items.	惠顧正價貨品九折优惠。 -優惠不適用於公價貨品。
		*The offer is not applicable to fixed-priced item. *The offer cannot be used in conjunction with other promotions and specific	- 懷惠不趙川於公谟貝面。 - 優惠不可與其他優惠同時使用。
la coa sportif	12-27	promotional activities.	惠顾指定正价货品可享九折优惠。
e coq sportif LU LU CHEUNG	L2-37 LG1-60	10% discount on selected regular-priced items. 5% discount on regular-priced items.	- 惠顾正价货品可享九五折优惠。 - 惠顾正价货品可享九五折优惠。
Luk Fook Jewellery	LG1-60 LG2-45	8% discount with purchase of any Diamond, Natural Fei Cui (Jadeite), Gemstones, Pearl or	惠顾钻石、天然翡翠、宝石、珍珠或K金首饰可享九二折优惠*。
六福珠宝	1	Karat Gold items.	*定价、特价、激赏价、尊享价、授权、精品廊、黄铂金及钟表货品除外。
		*Except fixed-price, special-priced, giga-priced, privileged-priced, authorized, collector	
		series, Gold/ Platinum items and time pieces.	
MARIMEKKO	LG1-13	10% discount with purchase of HK\$500 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币500元或以上·可享九折优惠。
Marella	LG2-06	HK\$100 discount with purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币1,000元或以上可享港币100元折扣优惠。
MAX&Co.	LG2-06	HK\$100 discount with purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币1,000元或以上可享港币100元折扣优惠。
			1

Optical 88 眼镜88	L1-22	HK\$100 discount* on Blue Block Lens and frame package (Promotion Code: BRLP100). 15% discount* on other lens and frame package* (Promotion Code: FNL85). *Offers are applicable to selected lenses and frames models with full payment. ^Except OPTICAL 88's lenses and frames package and discounted Items.	 惠顾抗蓝光平光镜片连镜架组合可享港市100元折扣优惠*。(推广码:BRLP100). 惠顾其他镜片连镜架组合可享八五折优惠^。(推广码:FNL85). * 优惠只适用于指定镜架及镜片组合・并需全数付款。 * 假镜器镜梁连镜片套餐及特价货品除外。
ONS	LG1-18	HK\$200 discount with purchase of HK\$2,500 or above on regular-priced items.	惠顧正價貨品滿港幣2,500元或以上可享港幣200元折扣優惠。
PS Paul Smith	LG1-55	10% discount with purchase of HK\$3,800 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币3,800元或以上、可享九折优惠。
Phase Eight	LG1-54	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。
Rockport	L2-50	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠*。
		* Except fixed-price and shoe care items.	* 固定价格及皮鞋护理品除外。
Sam Edelman	LG2-KIOSK H1	10% discount on regular-priced items.	正價貨品九折優惠。
Sanrio Gift Gate	L2-32	5% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九五折优惠・
Swarovski	LG2-17	10% discount with purchase 2-piece regular-priced items.	惠顾两件正价货品可享九折优惠。
TESTONI	LG2-19	10% discount* on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折*优惠。
		*The offer is only applicable to regular-priced products, and not applicable to	*此优惠仅适用于正价商品,不适用于鞋履护理产品及袜类。
		shoe-care products and socks.	*此优惠不可与其他优惠同时使用。
		*The offer cannot be used in conjunction with other offers.	*如有任何争议·Testoni保留最终决定权。
		*In case of any dispute, Testoni reserves the right of final decision.	
Weekend Max Mara	LG2-03	HK\$100 discount with purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币1,000元或以上可享港币100元折扣优惠。

Health & Beauty 美牧/ 个入护理			
Bath & Body Works	UG-09	Upon any purchase of HK\$288 can enjoy 10% discount instant offer of the entire order.	惠顾产品满 港币288 可额外享全单再九折优惠。
		*Some promotional offers are not eligible for the additional 10% discount, please check	*部分促销优惠不享有额外10%折扣·详情请向店员查询。
		with store staff for details.	
BABOR	UG-KIOSK-Q	Receive a BABOR signature Ampoule Serum Concentrate Experience Set (3pcs) upon any	購物滿港币1,000, 即可獲贈BABOR臻緻高效安瓶精華體驗裝 (3支裝)
		purchase over HK\$1,000	
BEYORG™ Beyond Organic有机无限	UG-17	Complimentary organic skincare sample with purchase any regular-priced items.	惠顾正价产品可获赠有机护肤试用装一件。
CANVAS	G-03	Upon purchase of HK\$800 or above on regular-priced products to receive a 10ml natural	
		skincare product (Worth at : HK\$180)	•免费获赠3ml天然护肤产品两支。
		Receive two 3ml natural skincare products for free *Each person can enjoy the offer one time at maximum.	*每人限享一次
Clarins			免费美肌分析服务一次·完成分析后可获赠美肌产品体验装*四件。
Clarins	UG-13	Complimentary beauty consultation and receive 4-piece sample kit* after consultation. *One set per customer, while stock lasts.	*每人限换礼品一份。数量有限,送完即止。
Clé de Peau Beauté	G-38	Purchase THE SERUM 75ml set with a special price of \$2,700 (worth value: HK\$4,005).	以礼遇价 \$2,700购买焕活细胞精华 75ml套装 (价值: HK\$4,005)。
Clinique	G-36A	Complimentary 3-piece travel deluxe sample with any purchase of regular-priced items.	惠顾任何正价产品可获赠旅行试用装三件。
fresh	UG-42	Enjoy a 15-min Kombucha Luminous Hand Service. Enjoy a Soy Face Cleanser 15ml upon	免费尊享15分钟红茶明亮手部护理服务·完成后并购买任何产品·可获赠大豆卸妆洁面乳15ml乙
		any purchase after the service.	件。
		*One per customer, while stock lasts. Please register fresh membership. Please call	*毎人限享乙次・数量有限,送完即止・需登记成为fresh会员・请于最少一天前致电29678992预约
		29678992 for appointment at least 1 day in advance.	服务。
ghd	UG-KIOSK E2	HK\$300 discount with purchase of HK\$2,500 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币2,500元或以上可享港币300元折扣优惠。
Glycel Skinspa	L2-01	 5% discount on regular-priced items*. Enjoy a special price of HK\$388^ on Timeless Twin-Power 3D Skin Remodeling Treatment Combo 90mins (original price HK\$2,860) or Theranova Acupressure Point Body Massage 80mins (original price HK\$2,030). Including drinks. Each customer can enjoy the offer once. Applicable to GLYCEL new female customers who aged 18 or above. Treatment must be completed within 1 month upon purchase date. Offer cannot be used in conjunction with other discounts or cash coupon nor be exchanged for cash or other merchandise. Advance booking is required. Please call 2265 8018 for appointment. 	惠顾正价货品可享九五折优惠*。 "以优惠价港币388元4 体验凝时空双根激活3D塑颜疗程组合90分钟(价值港币2,860元)或养身个位居压疗程80分钟(价值港币2,030元)。 *优惠包括饮品。 *给惠包括饮品。 *每位顾客可享此服务一次。适用于18岁或以上GLYCEL新女性客户。疗程必须于购买之日起1个月内完成。优惠不可与其他折扣或现金券同时使用。亦不可兑换现金或其他商品。需提请致电2265 8018预约。
Guerlain	G-39	Receive a complimentary Abeille Royale Repair Gift upon any purchase.*. One set per customer, while stock lasts. Complimentary Abeille Royale Hand Discovery Ritual* and receive a Beauty Kit^ after service. Advance booking is required. Please call 2265 7064 for appointment. Each customer can enjoy the service and offer once only.	 凡购买任何产品·可获贈殷级蜂皇修护礼品乙件*。 每位顾客限送一份·送完即止。 免费预约尊享殷级蜂皇蜜润手部探索护理服务*·完成服务后可获赠美肌礼品一份^。 *敬请致电2265 7064 预约服务。 ^每人只可尊享礼遇乙次。
i PRIVATE i SALON	12-55	20% discount on Chemical Service at Your First Visit. 20% discount on Adult Haircut Service at Your First Visit. 14KS50 discount for First Trial of Kids Haircut Service (Original Price HK\$390-HK\$520) Enjoy HK\$688 Discounted Price for "Jet Peel deep Cleansing Scalp Treatment" and "Cellular Hair Growth Treatment" at first visit (original price: HK\$2,380) Appointment is required. Usage of the offer must be indicated when making a reservation. Offer is only applicable to new customers and for once only. Offer is only applicable to selected services and designated shop. Offer cannot be redeemed or exchanged for cash or products. Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. In case of any disputes, PS GROUP reserves the right of final decision. 10% discount on Designated Regular- Priced Products. Advance booking is required. Usage of the offer must be indicated when making a reservation. The offer is applicable to PRIVATE i Salon The offer is applicable to designated services, stylists and technicians only. The offer is applicable to designated services, stylists and technicians only. Offer is only applicable to designated regular-priced hair care products (not applicable to Olaplex, AVUNCHE, regular-priced products and consignment products, and all hair tools, GHD, Selfie, Tescom etc.). #Two offers must be done at the same consecutive reservation.	● 首次惠顾任何电染服务可享8折优惠 ● 首次惠顾成人剪发服务可享8折优惠 ● 首次惠顾成人剪发服务可享港市50元折扣优惠(原价HK\$390-HK\$520) ● 首次既则上量到发服务可享港市50元折扣优惠(原价HK\$390-HK\$520) ● 首次表现以出K\$889享用「O2」et Plus活氧喷射头皮洁净疗程」+「活细胞生发护理深层疗程」(价值: HK\$2,380) - 敬请预约。 - 预约前请声明享用此优惠。 - 优惠只适用于新客户及享用乙次。 - 优惠只适用于指定店铺及服务。 - 优惠不可兑换现金或其他产品。 - 优惠不可兑换现金或其他产品。 - 优惠不可兑换现金或其他产品。 - 优惠不见与换现金或其他产品。 - 优惠不见与从现金或其他产品。 - 优惠只适用于自定时代惠同时使用。 - 如有任何争议。PS GROUP 保留最终决定权。 - 购买指定正价产品*享9 折优惠 - 预约前请声明享用此优惠。 - 优惠民以适用于自定服务发型师及技术师。 - 优惠只适用于复期日至星期四,不包括繁忙日子、公众假期及假期前夕,详情请向店员查询。 - 产品优惠只适用于指定服务、发型师及技术师。 - 优惠不胜与其他无思同时使用。 - 工客运动等)。 - 那两项优惠必须于同一次预约中使用。 - 优惠不胜与其他优惠同时使用。 - 如有任何争议。PS GROUP 保留此优惠的最终决定权。
Joyce Beauty	G-42	Complimentary a set of travel kit with purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced	惠顾任何正价货品满港币1,000元或以上·可获赠旅行试用装一份。
		items.	
Jurlique	UG-12	Complimentary skincare consultation and receive 3-piece sample after the consultation*. * One per customer, while stock lasts.	免费体验专业肌肤评测及完成服务后可获赠试用装三件*。 *每位顾客限送一套、送完即止。

La Colline	G-35	Complimentary 15 mins Eye Mask Experience and receive 2-piece sample kit after the service*. *Each customer can enjoy the service and offer once only. *While stock lasts. *Advance booking is required. Please call 21867588 for appointment.	免费体验15分钟活细胞眼部美化膜护理乙次·然后更可获赠护肤体验装2件*。 *每人限享优惠乙次 *数量有限·送完即止 *眼部美化膜护理只接受预约:(852) 2186 7588
La Prairie 莱珀妮	G-02	Complimentary a set of signature skincare discovery kit* with purchase of HK\$4,800 or above. *One set per customer, while stock lasts.	惠顾货品满港币4,800元或以上·可获赠皇牌护肤体验套装*一份。 *每位顾客限送一份·送完即止。
LANCOME	G-18	Complimentary Youth Finder Service and receive a gift^ after service*. *Advance booking is required. Please call 2265 8665 for appointment. ^One per customer, while stocks lasts.	免费体验肌肤年轻指数分析服务*·完成后可获赠礼品一份^。 *敬请致电2265 8665预约。 ^每位顾客限送一份·送完即止。
mtm labo	G-32	Complimentary professional skin consultation Injoy one-time 5% discount in regular-priced [custom-blended skincare] products Injoy 10% discount on first trial of any single custom-blended facial treatment Once per customer and advance booking is required	
Nail Nail	L2-55	Enjoy HK\$350 discounted Price for Soft Gel with 2 colors at first visit (original price: HK\$470) - Advance booking is required. Usage of the offer must be indicated when making a reservation. - Offer is applicable on selected services in designated shop only. - First trial offer is valid for new customers for once only. - Offer includes drilling machine to touch up the cuticle. - Offer does not include cuticle removal. - Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. - in case of any disputes, P\$ GROUP reserves the right of final decision.	以首次优惠价HK\$350享用可卸式略順指甲服务 (2色) (原价HK\$470) ・敬请預約。預約时请声明享用此优惠。 ・优惠只适用于指定服务及指定店铺。 · 首次优惠只限新客户享用乙次。 ・优惠包括使用专用仅器打磨指甲。 ・优惠不包括修剪外皮。 ・优惠与其他推广优惠同时使用。 ・如有任何争议・PS GROUP保留此优惠之最终决定权。
NARS	G-33	Complimentary 15-min point-make up service*. Complimentary 2-piece Star Product trial kit^ upon net purchase of HK\$500 or above. Advance booking is required. Please call 2528 0308 for appointment One set per customer, while stock lasts.	
Oasis Medical	L2-01	Enjoy a special price of HK\$388 on HIFU Gold designated treatment*. *HIFU Gold Cell-Reneration Face Extra Booster-24 or HIFU Duo-Gold Lift & Firm Eye Treatment (Value up to \$8,400). *Each customer can enjoy the offer once. Applicable to OASIS medical new customers who aged 18 or above. Treatment must be completed within 1 month upon purchase date. Offer cannot be used in conjunction with ether discounts or cash coupon nor be exchanged for cash or other merchandise. Advance booking is required. Please call 2632 5288 for appointment.	优惠价港市388元优惠价尊享HIFU Gold指定疗程*・ *HIFU預金園极效导入面部附加疗程或 HIFU双金提拉眼部疗程 (价值高达\$8,400) *每人限享优惠乙次・优惠只适用于OASIS medical及年満18岁成以上之新顾客首文体验。优惠需于购买日起计1个月内完成享用・优惠不可与其他推广或折扣优惠同时使用・亦不可兑换现金・敬请致电2632 5288预约・
SABON	UG-29	Complimentary sample kit* with any purchase of regular-priced items. *One per customer, while stock lasts.	惠顾任何正价商品均可获赠试用装一份*。 *每位顾客限送一份·数量有限·送完即止。
Shiseido	G-43	Enjoy SHISEIDO Skin Visualizer Service*. Register as new member upon any purchase^ to get a sample of ULTIMUNE Power Infusing Concentrate 10ml. * Advance booking is required. Please call 2265 7006 for appointment. ^ Makeup and skincare tools are excluded.	尊享SHISEIDO Skin Visualizer 个人化肌肤分析服务*。购物^并登记成为新会员,可免费获赠 ULTIMUNE 皇牌免疫力精华10ml试用装。 * 敬请致电2265 7006预约。 ^ 化妆及护肤工具除外。
Sulwhasoo	G-36B	HK\$100 discount* with purchase of any value set. * Each customer can enjoy the offer once.	惠顾任何优惠套装·可享港币100元折扣优惠*。 *每位顾客可享优惠一次。

Home & Leisure 家居休闲

nome & Leisure 家店你闲		Home & Leisure 家居休闲				
Bookazine	UG-46	10% discount* with any purchase.	惠顾任何货品可享九折优惠*。			
		* Except fixed-price items.	* 公价货品品除外。			
C.T.A. by GOKSIK	MTR-02	5% discount on regular-priced items.	正價貨品95折優惠。			
Fortress	MTR-01	HK\$100 discount* with single purchase of HK\$2,000 or above on regular-priced	单次购物满港币2,000元或以上,可享港币100元折扣优惠*。			
		products.	* 指定货品除外。详情请向店员查询。			
		* Except selected items. Please contact shop staff for details.				
Inside Edge	UG-21	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。			
Jumpin GYM U.S.A. 美国冒险乐园	L2-11	loin Jumpin GYM U.S.A membership for only HK\$15* (Original Price HK\$30). *Offer is available to new membership or renewal. Each My FESTIVAL member can enjoy this offer once only. Offer is valid for cash payment only. Applicants must follow the general admission process, membership regulation and fill the application form. Proof of identify must be presented for verifying applicant's name and personal information. This membership offer does not include any membership gifts. Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or member offers. • Purchase 30 tokens (worth HK\$60) to get extra 10 tokens* (worth HK\$20) and a monthly Jumpin GYM magazine* for free. *Each person can redeem this offer once only. Mobile screenshot is not acceptable. The original price of each token is HK\$2. Offer is valid for cash payment only. Offer cannot be exchanged for other products or cash and is non-refundable. Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or member offers. *The Jumpin GYM monthly magazine is available while stock lasts.	 - 只需港市15元*即可成为美国冒险乐园会员(原价为港市30元)。 *优惠适用于全新入会或续会、每位My FESTIVAL会员只可享此优惠之次。优惠只适用于现金缴付。申请人须遵循一般人会程序、会员守则及填写申请表格、入会或续会时亦须出示身份证明文件以核对申请人的姓名及相关个人资料。此入会优惠不附送任何入会礼品。优惠不可与其他优惠及会员优惠同时使用。也别凡购买30个代币(价值港市60元)即可获额外10个代市*(价值港市20元)及免费赠送冒险乐园月刊乙本^ *每人限享优惠乙次、手机屏幕截图无效。每个代币以正价港币2元计算、优惠只适用于现金缴付、优惠不可兑换其他贫品或职金、亦不设缴款。优惠不可与并他优惠及会员优老同时使用。 *赠送月刊数量有限、送完即止。 			
LIULI	LG1-61	10% discount on LIULI Living items.	惠顾正价琉璃Living系列货品可享九折优惠。			
LOG-ON	UG-01	3% discount* on any regular-priced items of Ishizawa LAB. *Offer cannot used in conjunction with super e-gold year-round discount, member reward eCoupons, other promotional offers or coupons. Not applicable for super e loyalty points or accumulated spending. *Offers are valid from 1 September 2025 to 31 March 2026.	惠顾任何石泽研究所产品可享九七折优惠*。 *优惠不可与super egold全年折扣优惠、会员电子优惠券、 其他推广优惠或现金券同时使用·不适用于super e积分或计算作累积消费之用。 *以上优惠有效期由2025年9月1日至2026年3月31日			
Private i Pets	G-29	Finjoy a 10% discount for any purchase of designated regular-priced products. Please make an appointment in advance. Declare the use of this offer before booking. The offer is applicable to new customers, and each pet is eligible for one-time use only. The offer is applicable to new customers, and each pet is eligible for one-time use only. The offer is valid only for designated stores and services. It cannot be exchanged for cash or other products. This offer cannot be used in conjunction with other promotions. In case of any disputes, PS GROUP reserves the right of final decision. First time discount: 20% discount on any Pet Grooming Services and receive a complimentary of Public Pet Swimming Pool Section after services (30mins per session, exclude Pet Care Assistant and owner need to attend). First time discount: Enjoy a 30% discount on the pet swimming pool section (30 minutes per session, excluding pet care assistant; owner attendance is required).	 购买指定正价产品*享九折优惠。 敬请预约。 预约前请声明享用此优惠。 优惠选用于新客户及每只宠物只可享用乙次。 优惠及场上、优惠不见场里,在一个人概见这种工作。 优惠不能与其他优惠同时使用。 如有任何争议。PS GROUP 保留最终决定权。 新省首次优惠、惠颜任何宠物美容服务一节可享八折优惠及完成服务后获赠免费宠物游泳一节(30 分钟公众节数及不包括助理宠物护理员,需主人陪同)。 新客首次优惠、惠颐任何宠物游泳一节可享七折优惠(30 分钟公众节数及不包括宠物护理助理,需主人陪同)。 			

Twinkle Dance Company			消费HK\$600或以上·可获HK\$150折扣。消费HK\$900或以上·可获HK\$300折扣。 只适用于「Celestial Harmony」系列产品。
		Applicable only to items from the "Celestial Harmony" collection.	大連市」 Celesual narmony」系列 ロー
Rainbow Creative Arts	L2-15	10% discount on enrolling regular class.	报读正价课堂可享九折优惠。

Wine & Dine 美酒佳肴

Wine & Dine 美酒佳肴			
Amaroni's	LG1-32	Complimentary a glass of prosecco / house wine / beer for dine-in consumption at HK\$300 or above per person.	每位客人惠顾堂食满港币300元或以上可免费获赠酒精饮品一杯。
ANA Gura 穴藏	UG-35	5% discount* on dine-in consumption. * Valid from Monday to Friday, except public holidays. Except alcoholic drinks.	惠顾堂食可享九五折优惠*。 *只适用于星期一至五·公众假期除外。酒精饮品除外。
Bee Cheng Hiang	MTR-07	5% discount upon spending of HK\$150 on all regular-priced products.	• 购买任何正价产品满港币150元·可享九五折优惠。
Bliss Chinese Cuisine by Wang Jia Sha	G-23	10% discount on a la carte menu from Monday to Thursday for all day dine-in service.	逢星期一至四惠顾堂食主菜单单点全天可享九折优惠。
王家沙·花好月圓			
Boutique by The Grand	LG2-59	10% discount on regular priced items.	• 惠顾正价货品可享九折优惠。
Dan Ryan's Chicago Grill	LG2-28	Complimentary 2-piece of Zucchini Muffins with any consumption.	惠顾堂食可免费获赠西葫芦松饼二件。
GODIVA	LG1-62	10% discount* on regular-priced items.	• 惠顾正价货品可享九折优惠*。
		12% discount^ on Prestige Biscuits Collection. Except wedding collection and vouchers. Except cookie collection.	- 惠爾饼干系列可享八八折优惠^。 *婚礼系列及礼券除外。 《日本曲奇除外。
Greyhound	L2-42	10% discount on a la carte menu from Monday to Thursday for all day dine-in service.	逢星期 一至四惠顾堂食主菜单单点全天可享九折优惠。
Häagen-Dazs	L1-16	15% discount* on cup creation. (original price HK\$82, discounted HK\$69.7)	●惠顾甜品杯可享八五优惠*。(原价港币82元·折扣价港币69.7元)
		8% discount* on ice-cream cake. (regular and large size) * Only applicable to takeaway consumption.	•惠顾雪糕蛋糕可享九二折优惠* • (标准及大装适用) •只限外卖。
Jasmine八月花	LG2-40	15% discount on à la carte menu or regular-priced items for dine-in consumption. "Valid from Monday to Friday, except Saturday, Sunday, Public Holidays and the blockout dates, including 0ct 1.8.4-7, Dec 6-7, 13-14, 20-22, 24-26.8.31, 2025; Jan 1, Feb 12-23, May 1-3 8.9-10, Jun 13-14 & 20-21, Jul 1, 2026) "Tea charge, pre-meal snacks charge and 10% service charge apply and based on the original value.	主菜牌及正价食品堂食85折烷惠*延用于星期—至五 (不透用于星期六及日·公众假期及指定日子,包括:2025年10月1,4-7日,12月6-7,13-14,20-22,24- 26,31日·2026年1月1日,2月12-23日,5月1-3,9-10日,6月13-14,20-21日及7月1日)* *另加茶位费、前菜费及加一服务费(以原价计算)
JIRO RAMEN	UG-37	10% discount on a la carte menu from Monday to Thursday for all day dine-in service.	達星期 一至四惠顾堂食主菜单单点全天可享九折优惠。
KFC	L2-22	Enjoy the special price of HK\$100 for 4-piece Chicken Bucket* (B2). (original price HK\$117) (A1129) * Applicable to dine-in and takeaway orders, but not to KFC Click & Collect Orders, Selfordering Klosks, Home Delivery and Home Delivery Advance Order Self Pick Up. Availability may vary across stores and while stocks last. If thigh is not available, it will be changed to keel or rib; if drumstick is not available, it will be replaced by wings.	以优惠价港市100元购买4件鸡桶餐 (82)。(原价港市117元)(A1129) *适用于堂食及外卖自取,但不适用于快能拎、自助点餐机、快脆送及快脆送门店自取。 食品供应视乎餐厅供应而定,售完即止。如上髀未能提供,则以正胸或侧胸代替;如下髀未能提供,则以鸡翼代替。
LADY M NEW YORK	UG-22	Enjoy 10% discount upon purchase of 6 sliced cakes. * Offer is applicable to takeaway only. * Offer cannot be used in conjunction with other promotions	惠顾件装蛋糕 6 件即享 9 折优惠 * 优惠只适用于外卖 * 此优惠不可与其他优惠、礼券或折扣(包括商场礼券)同时使用
LIFETASTIC Patisserie	LG2-KIOSK C	Buy 5 get 1 free* for in-stock petite cake*. *Not applicable for pre-ordered cakes. The complimentary cake would be the one at the lowest price. This offer cannot be used in conjunction with other promotions, discounts, vouchers or coupons. Terms and conditions apply. For details, please contact store staff.	惠顾现货件装蛋糕5件即免费送1件*。 *优惠不适用于预订蛋糕。免费的蛋糕将以最低价者为准。此优惠不可与其他优惠、折扣、礼券或现金券同时使用。 有关优惠详情,请向店员查询。
LUCULLUS 龙岛	L1-15	10% discount* upon spending of HK\$250 or above on regular-priced gift box items. *This offer is not applicable to purchase of festive items, hampers and gift vouchers. This offer is not available at LUCULLUS e-shop and any third-party delivery platforms.	惠颐任何正价礼盒满港市250元或以上·可享九折优惠*。*优惠不适用于购买节日产品、礼篮或现金礼券。 优惠不适用于为品网上商店及外卖速递服务。
Modern Shanghai Imperial 御·家上海	L1-20	50% discount* on dine-in consumption for Signature Steamed Xiao Long Bao (6pcs). *10% service charge apply and based on the original value.	惠顾堂食金牌小笼包(六件),可享半价优惠*。 *另收 10%服务费·服务费按原价计算。
Nespresso	G-37	10% discount* on all regular-priced coffee machines. * Except Essenza Mini, Vertuo Pop and business solution machines.	正价咖啡机可享九折优惠*。 * Essenza Mini, Vertuo Pop 及商用咖啡机除外。
Sen-ryo 千両	L1-19A	Upon Spending of \$400 on dine-in, can enjoy a complimentary serving of "Kyushu Tomato Salad with Roasted Garlic Dressing. -Applicable Monday to Sunday, including public holidays. -Valid for dine-in only. A 10% service charge applies to dine-in orders and is calculated based on the original price.	堂食消费每满\$400 送「九州岛蕃茄沙律伴焦香精汁」一客。 适用于星期一至日及假期。 只适用于堂食。堂食另收加一服务费、并以原价计算。
TenRen's Tea天仁茗茶	UG-20	5% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九五折优惠。
Va Bene Italiano	L1-34	10% discount on a la carte menu from Monday to Thursday for all day dine-in service.	達星期一至四惠顾堂食主菜单单点全天可享九折优惠。
Venchi	LG2-66	8% discount on regular-priced items.	购买正价货品可享九二折优惠・
Jo Malone London	LG2-21	Complimentary Cologne (9ml) deluxe sample * with purchase of HK\$1,300 or above. *Each customer can enjoy the offer once. Limited quantity only, while stock lasts. Please contact shop staff for details.	购物满港市1,300元或以上,可获赠古龙水(9亳升)试用装乙份* *每位顾客只可享用优惠乙次。礼物数量有限,送完即止。详情请向店员查询。

Terms and Conditions 条款及细则:

- Offers are valid from 1 September 2025 to 31 August 2026.
 The original overseas travel document must be presented at the time of purchase. Festival Walk tenants reserve the right to record all transaction details, including passport information. With proof of entry stamp or landing slip issued within the last 14 days, except HKSAR Passport and British National (Overseas) Passport.

- the last 14 days, except HKSAR Passport and British National (Overseas) Passport.

 Offers cannot be redeemed for cash. Offers cannot be used in conjunction with other discount or promotional offers.

 Offers and Terms are subject to change or cancel without prior notice.

 In case of any disputes, the decision of Festival Walk (2011) Limited and its tenants shall be final.

 (茂馬有效期由2025年9月11日至2026年8月31日・

 明物时必須出示有效之海外旅游近代正本;又一城商户有权纪录所有事务资料・包括旅游证件资料・须附有14天内入境盖印或印发之入境标签・香港特别行政区护照及英国国民(海外)护照除外・

 优惠不能兑换现金及不能与其他优惠及贵宾卡同时使用・

 (戊惠可任何条款如有更改/ 取消・恐不另行通知・

 の拥有任何争议・又一城(2011)有限公司及又一城商户保留一切之最终决定权・

(Updated on 2 September 2025)